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Abstract (en)
A stock supply for strainer presses which consists of feed channels (8) followed by a transverse distributor (1) and individual channels (2) leading a
way thereto, and which ensures uniform pressure distribution over the entire track width and, in addition, is also suitable for different consistencies
of the suspension. At the same time, the transverse distributor (1) is provided with an adjustable rear wall (6) which has a parabolic curve in the
longitudinal direction and can be altered by adjustment devices (14). <IMAGE>

Abstract (de)
Diese Erfindung bezieht sich auf einen Stoffauflauf für Siebbandpressen, welcher aus Zulaufkanälen (8) und anschließendem Querverteiler (1)
sowie mit auf diesen wegführenden Einzelkanälen (2) besteht und für gleichmäßige Druckverteilung über die gesamte Bahnbreite sorgt und
darüberhinaus für verschiedene Konsistenzen der Suspension geeignet ist. Hierbei wird der Querverteiler (1) mit einer verstellbaren Rückwand (6)
versehen, die in Längsrichtung eine parabelförmige Krümmung aufweist und durch Stellorgane (14) veränderbar ist.
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